
Styremøte HBF 23.04.2024  

Møte innkalt av: Inge Faleide 

Type møte: Styremøte 

Møte leder: Inge Faleide 

Referent: Heidi Nordhaug 

Møtedeltagere: 

Willy Westeng, Hans Petter Aas, Tore Nilssen, Bjørn W Andersen, Roald Kjeverud, Inge 

Faleide og Heidi Nordhaug 

 

Følgende saker ble behandlet: 

• Kort status bryggeavsvarlige, utebenker, betalingsterminal og båtplassansvarlig 

• Befaring av anlegg: brygger, bølgebryter, garasje, kontainer og uteområde 

• Oppmerking på bobilplass 

• Diverse 
 

Kort status bryggeansvarlige, utebenker, betalingsterminal og båtplassansvarlig: 
 
Bjørn og Tore tar gjennomgang av bryggeansvarlige for avklaring om det er behov for noen nye. 
Bryggeansvarlige innkalles til et lite møte, så snart det er mulig å komme ut på alle brygger. 
Nye utebenker er bestilt. 
Ny betalingsterminal til bobilautomaten er bestilt, ikke fått leveringsdato ennå. Hans Petter følger 
opp. Båtplassansvarlig har hatt dialog med Bjørn K, og det er enighet om at det er mest praktisk at 
Bjørn K gjør ferdig årets utleie av plasser. 
 
Befaring av anlegg: 
 
Styret gjennomførte befaring av anlegget på Tjuvholmen, havnesjef hadde på forhånd gjennomført 
befaring både på Tjuvholmen og på Brygga båthavn. Styret fikk dermed en god oversikt over hvilke 
tiltak og behov for vedlikehold som blir nødvendige, og jobber videre med planlegging og 
gjennomføring av disse. Det ble diskutert hva som må gjøres før utheising av båter og hva som kan 
tas etter. Det ble også gjennomgått hva som er aktuelle tiltak og utbedringer på klubbhus og 
uteområdet ellers, og det jobbes videre med og gjennomføring av tiltak.  
Opprusting av området rundt vaktbua er nå godt i gang, det er gjort grave og grunnarbeider og 
legging av stein pågår. 
 
Oppmerking av bobilplassen: 
 
Havnesjef har vært i kontakt med brannvesenet i forhold til retningslinjer og råd for hvordan dette 
bør løses. Arbeidet må settes i gang straks båtene er på vannet, og plass er rengjort. 
 
Diverse: 
 
Tore har hatt møte med RS Ung, og det er besluttet at det skal startes opp et RS Ung lag i havna. 
Vaktbua vil stilles til lagets disposisjon som et lite klubbhus for laget. 
Neste styremøte avholdes 07.05.24 
 
Styret. 


